



特別公布 考評局櫃台服務最新安排

因應新型冠狀病毒疫情的最新發展，考評局新蒲崗辦事處（九龍新蒲崗爵祿街 17 號地下及三樓）的櫃台服務，由 2020 年 12 月 3 日（星期四）至 18 日（星期五）暫停。

考試／服務	聯絡資料
香港中學文憑考試	*電話：3628 8860 電郵： dse@hkeaa.edu.hk 公開考試資訊中心與灣仔修頓中心諮詢櫃台（地址：香港灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心 12 樓）服務如常：星期一至五早上 8 時 30 分至下午 5 時 30 分
國際及專業考試	*電話：3628 8787 電郵： ie@hkeaa.edu.hk 網上報名： https://online.hkeaa.edu.hk/Portal/home.xhtml
考評局網上書店	*電話：3628 8263 電郵： pu@hkeaa.edu.hk https://online.hkeaa.edu.hk/Bookstore/faces/1_home.xhtml

*熱線服務時間：星期一至五 早上 8 時 30 分至下午 5 時 30 分

- 完 -

日期：2020 年 12 月 1 日

SPECIAL ANNOUNCEMENT Latest Arrangements of HKEAA Counter Service

In response to the current outbreak of Novel Coronavirus (COVID-19) Disease, counter service at the HKEAA San Po Kong Office (G/F and 3/F, 17 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon) is suspended from 3 December (Thursday) to 18 December 2020 (Friday).

Examinations/ Services	Contact Information
Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE)	*Tel : 3628 8860 Email : dse@hkeaa.edu.hk The Public Examinations Information Centre and the HKEAA Southorn Centre enquiry counter (Address: 12/F, Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong) will provide service as usual: Monday to Friday 8:30am – 5:30pm
International and Professional Examinations	*Tel : 3628 8787 Email : ie@hkeaa.edu.hk Online registration: https://online.hkeaa.edu.hk/Portal/home.xhtml
HKEAA Online Bookstore	*Tel : 3628 8263 Email : pu@hkeaa.edu.hk https://online.hkeaa.edu.hk/Bookstore/faces/1_home.xhtml

*Hotline service hours: Monday – Friday 8:30am - 5:30pm

-End-

Date: 1 December 2020